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§ 114 Fråga om kostcenter 
Diarienummer: KS2022/341 

Kommunfullmäktige beslutar 
att frågan får ställas och besvaras vid kommande fullmäktigemöte. 

Sammanfattning 
Björn Thiele (S) ställer en fråga om kostcenter till kommunstyrelsens ordförande 
Mats Holmstedt (M). Thiele (S) undrar när frågan om ett nytt kostcenter kommer 
att beslutas och hänvisar till att gymnasieutredningen nu är klar. 

Mats Holmstedt (M) återkommer med svar vid kommande fullmäktigemöte. 
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